
 

 

Opbrengst bijeenkomst 30 januari 

 

Op dinsdag 30 januari organiseerde wij een tweede participatiebijeenkomst over de 

ontwikkelingen in Schagen Oost. Tijdens deze avond zijn verder uitgewerkte beelden van de 

visie gepresenteerd is er toegelicht hoe de reacties van de vorige bijeenkomst zijn verwerkt in 

de visie. Hierbij is een uitgebreid ‘vraag en antwoord’ document gepubliceerd waar 

bewoners hun reacties met antwoorden op vragen, wensen en zorgen van de bijeenkomst 

van 6 december van de gemeente terug kunnen vinden.   

 

Het was wederom een drukbezochte bijeenkomst met in- en omwonenden (wederom ca. 

150 - 200 bezoekers). Ook kwamen er veel bewoners kijken die tijdens de eerste 

participatiebijeenkomst niet langs waren gekomen. Op deze manier zijn er weer nieuwe 

wensen, ideeën en zorgen opgehaald.  

 

Er werden verschillende onderwerpen aangesneden op de avond. Deze keer waren de 

reacties specifieker gericht op de uitgewerkte visie. Op de avond zelf en nadien zijn veel 

wensen, vragen en zorgen geuit en in een vraag/antwoord document beantwoord.Het plan 

werd door velen gewaardeerd vanwege de afwisseling van groen, water en bebouwing.  

 

Een aantal concrete wensen en ideeën die naar voren kwamen waren: 

- Een groen woonmilieu.  

- De vraag naar een woonwijk die de maatschappij weerspiegeld. 

- Waardering voor de groene buffers rondom de al bestaande bebouwing in het 

plangebied. 

- Een bos rondom het crematorium. 

 

Waar inwoners zich zorgen over maken is: 

- De ontsluitingen van Schagen Oost en routes tussen de stad en de omliggende 

dorpen. Hierbij wordt gezien dat met de ontsluiting van de woningen naar de 

provinciale weg een goede keuze is gemaakt, die zich in de uitwerking nog moet 

worden onderbouwd 

- Het verliezen van de karakteristieke aangezichten van Barsingerhorn en Haringhuizen. 

- De afstand van woningbouw tot bestaande woningen. 

 

 

 


